

Składki ZUS idą w górę

12 września 2014

Z najnowszych informacji wynika, że składki pobierane przez ZUS znacznie wzrosną w 2015 roku. Przedsiębiorcy będą musieli płacić o 6 proc. więcej niż dotychczas. Publikujemy szczegółowe wyliczenia.

Choć oficjalnie nowe wartości składek ZUS poznamy w grudniu, serwis zus.pox.pl ustalił, jakie będą składki na 2015 rok analizując treść ustawy budżetowej. „Projekt ustawy budżetowej został właśnie przyjęty przez rząd. Z dokumentu tego możemy się dowiedzieć, na jakim poziomie rząd przyjął prognozowane przeciętne wynagrodzenie miesięczne na 2015 rok. To właśnie ta wartość stanowi podstawę wymiaru dla składek ZUS” – czytamy na łamach zus.pox.pl.

Doświadczenie lat ubiegłych pokazuje, że wpisana w projekcie ustawy budżetowej wartość prognozowanego wynagrodzenia nie ulegała później żadnym zmianom. Okazuje się zatem, że prognozowane przeciętne wynagrodzenie miesięczne na 2015 rok zostało przyjęte na poziomie znacznie przekraczającym ten z roku 2014. Wzrosło ono z 3746 zł w roku 2014 do 3966 zł w roku 2015. Oznacza to, że podstawę wymiaru składek ZUS stanowić będzie 60% tej kwoty czyli 2379,60 zł.

Według analityków tak duży wzrost wartości bazowej przesądza o wzroście składek ZUS na rok 2015. Minimalne składki ZUS dla przedsiębiorców na rok 2015 wynosić będą odpowiednio (wyliczenia nie zawierają składki zdrowotnej, której wysokość zależy od innych wskaźników):

Tymczasem okazuje się, że średnia wysokość świadczenia emerytalnego wynosi obecnie 1500 zł netto. Otrzymywanie emerytury w tej wysokości w przyszłości wiąże się z koniecznością zarabiania już teraz co najmniej 4,5 tys zł netto. Z wyliczeń dziennika „Fakt” wynika, że emerytura

dzisiejszych 30-latków wyniesie ok. 30 proc. ich ostatniej pensji. Tymczasem reforma emerytalna obniżyła wysokość emerytur aż o 1200 zł. Tyle wynosi różnica pomiędzy świadczeniem emerytalnym wyliczanym według nowych i starych zasad. Aktualnie średnia pensja wynosi 3965 zł brutto (ok. 2820 zł netto). Przy utrzymaniu tych zarobków w chwili przejścia na emeryturę, można będzie liczyć na świadczenie w wysokości jedynie 846 zł. Ekspertcy wyliczyli, że aby móc liczyć na świadczenie w wysokości 1500 zł miesięcznie w chwili przejścia na emeryturę należałoby zarabiać 4500 zł netto (6500 zł brutto).

Autor: rz

Na podstawie: zus.pox.pl, fakt.pl

Źródło: Niezalezna.pl

Kompilacja 2 wiadomości na potrzeby „Wolnych Mediów”